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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Radni - Sesja 

Protokół nr 3 

III Sesja w dniu 28 grudnia 2018  
Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2018 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:17 tego samego 
dnia. 

1. Sprawy organizacyjne: Czas rejestracji: 00:05 – 00:58 
a) Otwarcie, 
b) Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 
2. Hanna Caban 
3. Mirosław Dziewiałtowicz 
4. Ewelina Gabryszewska 
5. Olga Grajek-Górecka 
6. Krzysztof Grzywnowicz 
7. Marek Leciaho 
8. Roman Marciniak 
9. Barbara Płomińska 
10. Krzysztof Psykała 
11. Tomasz Rymaszewski 
12. Andrzej Staszak 
13. Jolanta Szymczak 
14. Denis Tomala 

 
2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 10.12.2018r. Czas 
rejestracji: 01:00 – 01:34. 

Brak uwag.  

Głosowano w sprawie - przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 
dnia 10.12.2018r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
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NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 
informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 01:50 – 03:03 

Wójt poinformowała, że na II sesji podjęto 13 uchwał wszystkie są w realizacji. Przedstawiła 
informację o przeprowadzonych przetargach - załącznik do wglądu w Biurze Rady. 

4. Głos mieszkanców. Czas rejestracji: 03:04 – 13:44 

Sołtys wsi Kukinka Krzysztof Szydłowski poruszył temat budowy drogi Ku Słońcu, 
nawierzchni drogi do państwa Jodelis i Państwa Kontakt oraz budowy ogrodzenia świetlicy 
wiejskiej w Kukini. 

Wójt poinformowała, że z wydatków bieżących będzie reperowana droga, na drogę Ku 
Słońcu nie została sporządzony akt notarialny, aby był dostęp do gruntów, 31.12.18r. będzie 
podpisana umowa u notariusza i będzie przekazana działka do gminy. 

Robert Żolik Prezes NKS Astra poruszył temat funkcjonowania klubu Astra, zabezpieczonej 
w budżecie kwoty na 2019r. na działalność klubu.  

5. Wręczenie Nagrody Rady Gminy. Czas rejestracji: 13:52 – 24:41 

Przewodniczący Rady poinformował o kandydatach do nagrody Rady Gminy, odczytał 
uzasadnienie mieszkańców do wniosku o wręczenie Nagrody Rady Gminy Pani Natalii 
Jastrzębskiej.  

Wraz z Wiceprzewodniczącym Rady oraz Panią Wójta wręczył trofeum, kwiaty i bon 
gotówkowy. 

Natalia Jastrzębska podziękowała za nagrodę, za to, że ma poparcie Rady Gminy, że może 
pomagać Lenie Mazurek. Poinformowała, o pozyskanym sponsorze - właściciel Brico 
Marche. Oznajmiła, że dla Lenki zebrano podczas ostatniej akcji 14 000,00 zł, co wystarczy 
na 16 miesięcy rehabilitacji. Wręczyła Pani Wójt torbę z akwarelą Leny. 

 
6. Przedstawienie projektów uchwał. Czas rejestracji: 24:24 – 01:45:57 

a) Druk nr 1 – w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r. – dyskusja, podjęcie 
uchwały. Czas rejestracji: 24:43 - 29:31 

Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały wraz z projektem – 
załącznik dostępny na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. 

Dyskusja. 

Brak. 

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.: 
 

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
BRAK GŁOSU (1) 
Mirosław Dziewiałtowicz – nieobecny podczas głosowania 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/16/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
zmian w budżecie gminy na rok 2018 została podjęta jednogłośnie.  
 
b) Druk nr 2 – w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 20218 nie 
wygasają z upływem roku budżetowego - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 
29:32 -  31:31 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Katarzyna Kruszyńska - załącznik dostępny na 
stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. 

Dyskusja. 

Brak. 

Głosowano w sprawie ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 20218 nie 
wygasają z upływem roku budżetowego: 

 Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
BRAK GŁOSU (1) 
Mirosław Dziewiałtowicz – nieobecny podczas głosowania 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/17/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
ustalenia wydatków budżetu Gminy, które w roku 20218 nie wygasają z upływem roku 
budżetowego została podjęta jednogłośnie 
 
c) Druk nr 3 – w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ustronie Morskie na rok 2019 - 
dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 31:37 – 58:05 

Autopoprawkę do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Katarzyna Kruszyńska. 
załącznik dostępny na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. 

Wrócił Radny Mirosław Dziewiałtowicz. 

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
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Odczytała uchwałę RIO w Szczecinie w sprawie pozytywnej opinii o projekcie budżetu 
Gminy Ustronie Morskie na rok 2019.  

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 
rok. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala przedstawił pozytywną opinię komisji 
stosunkiem głosów 7 za, 1 przeciw. 

Przewodniczący komisji Komunalnej Andrzej Staszak poinformował o pozytywnej opinii 
komisji.  

Radny Marek Leciaho przedstawił pozytywną opinię komisji Rewizyjnej stosunkiem głosów 
4:1. 

Radny Mirosław Dziewiałtowicz Przewodniczący komisji Publicznej poinformował o 
pozytywnej opinii komisji. 

Radna Hanna Caban Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 

Dyskusja.  

Brak.  

Głosowano w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ustronie Morskie na rok 2019: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/18/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Ustronie Morskie na rok 2019 z autopoprawkami została 
podjęta jednogłośnie 
 

d) Druk nr 4 - w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 
Morskie na lata 2019-2024 - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 58:09: 
01:07:44. 

Autopoprawki do projektu uchwały wraz z projektem przedstawiła Skarbnik Gminy 
Katarzyna Kruszyńska – załącznik dostępny na stronie http://bip.ustronie-
morskie.pl/index.php?id=111576. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala przedstawił pozytywną opinię komisji 
stosunkiem głosów 8 za.  

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
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Przewodniczący komisji Komunalnej Andrzej Staszak poinformował o jednogłośnej 
pozytywnej opinii komisji.  

Radny Marek Leciaho przedstawił pozytywną opinię komisji Rewizyjnej. 

Radny Mirosław Dziewiałtowicz Przewodniczący komisji Publicznej poinformował 
o pozytywnej opinii komisji. 

Radna Hanna Caban Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 

Dyskusja. 

Brak. 

Głosowano w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 
Morskie na lata 2019-2024: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/19/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2019-2024 z 
autopoprawkami została podjęta jednogłośnie. 

e) Druk nr 5 - w sprawie uchwalenia programu zwalczania barszczy kaukaskich na 
terenie Gminy Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:07:47 
– 01:10:23 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska – załącznik dostępny 
na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej Andrzej Staszak poinformował o opinii pozytywnej 
komisji.  

Dyskusja. 

Brak. 

Głosowano w sprawie uchwalenia programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie 
Gminy Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
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ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/20/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia programu zwalczania barszczy kaukaskich na terenie Gminy Ustronie Morskie 
została podjęta jednogłośnie. 

 
f) Druk nr 6 - w sprawie nabycia na wniosek w drodze komunalizacji nieruchomości- 
dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:10:31 – 01:13:26 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska – załącznik dostępny 
na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. Poinformowała o pozytywnej  
opinii komisji Budżetu. 

Głosowano w sprawie nabycia na wniosek w drodze komunalizacji nieruchomości: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/21/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
nabycia na wniosek w drodze komunalizacji nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

Przerwa. 

01:13:27 – 01:27:13 

 
g) Druk nr 7 – w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę – 
dyskusja, podjecie uchwały. Czas rejestracji: 01:27:14-01:30:03 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska – załącznik dostępny 
na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. Poinformowała o pozytywnej 
opinii komisji Budżetu, okres przedłużenia 3 lata. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii na okres 3 
lat. 

Dyskusja. 

Brak.  

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
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Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/22/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę została podjęta jednogłośnie. 

h) Druk nr 8 – w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie 
uchwały. Czas rejestracji: 01:30:11 – 01:33:47 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Dyrektor Przedszkola Alina Gajewicz -  
załącznik dostępny na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. 

Poinformowano o pozytywnej opinii komisji Publicznej po naniesionej poprawce.  
 
Głosowano w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/23/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone 
przez Gminę Ustronie Morskie została podjęta jednogłośnie. 

i) Druk nr 9 - w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 - dyskusja, 
podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:33:48 – 01:38:39 

Projekt uchwały przedstawiła pełnomocnik Wójta ds. alkoholowych Jolanta Waligóra - 
załącznik dostępny na stronie http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576. 

Przewodniczący komisji Publicznej poinformował o pozytywnej opinii komisji.  

Głosowano w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 : 

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111576
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Dyskusja. 

Brak. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/24/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

j) Druk nr 10- w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej w 
2019r. - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:38:40 – 01:41:13 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący komisji Rewizyjnej Marek Leciaho.  

Dyskusja. 

Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2019r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/25/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2019r. została podjęta 
jednogłośnie. 

k) Druk nr 11 - w sprawie wyznaczenia delegata do reprezentowania gminy w 
Stowarzyszeniu „Związek Miast i Gmin Morskich” - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas 
rejestracji: 01:41:18 - 01:42:50 

Przewodniczący Rady poinformował o piśmie, które wpłynęło do Rady Gminy z ZMIGM. 
Zaproponował na delegata do reprezentowania gminy zaproponował Wójta Gminy Bernadetę 
Borkowską. 

Dyskusja. 
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Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie wyznaczenia delegata do reprezentowania gminy w 
Stowarzyszeniu „Związek Miast i Gmin Morskich” : 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/26/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
wyznaczenia delegata do reprezentowania gminy w Stowarzyszeniu „Związek Miast i Gmin 
Morskich” została podjęta jednogłośnie. 
 
WNIOSEK FORMALNY 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o poszerzenie porządku posiedzenia 
na wniosek Pani Wójt o druk nr 12 w sprawie odwołania Skarbnik Gminy Ustronie Morskie. 
Przedstawił projekt uchwały. Czas rejestracji: 01:43:00 – 01:45:57 

Głosowano wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 

Porządek posiedzenia został rozszerzony jednogłośnie. 

Dyskusja. 

Brak dyskusji. 
 
Głosowano projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy:  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 
Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 
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Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Rymaszewski 
Uchwała nr III/27/2018 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
odwołania Skarbnika Gminy Ustronie Morskie została podjęta jednogłośnie. 

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym - dyskusja. Czas 
rejestracji: 01:46:02 – 01:46:43 

Brak pytań. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 01:46:44 – 01:49:07. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Przewodniczący poinformował o interpelacjach, które wpłynęły do Biura Rady Gminy, 
znajdują się w Bipie i zostały przesłane Radnym emailem. Powiadomił o interpelacjach w 
przypadku, których został przedłużony termin odpowiedzi. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji:  01:49:20 – 01:50:34. 

Przewodniczący poinformował, że był to okres przedświąteczny, wigilijny, reprezentował 
Radę Gminy. Poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma, które na bieżąco są 
przesyłane emailem wszystkim Radnym. 

11. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 01:50:36 – 02:10:13 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Denis Tomala poruszył temat autobusu z Rusowa do 
Kołobrzegu o godzinie 18.  

W dyskusji uczestniczyli:  
Dyrektor GOSIR Grzegorz Czachorowski 
Radny Roman Marciniak 
Skarbnik Gminy 
Sołtys wsi Rusowo Sylwia Pluta 
Dyrektor szkoły Mariola Ostrowska 

Dyskusja dotyczyła spotkania z przedstawicielami firmy Aviva w sprawie dowozu dzieci do 
Szkół, zabezpieczenia środków na ten cel, możliwości przejazdu autobusem firmy Kamil. 
Sołtys Pluta zasygnalizował, że zdarzają się sytuacje, że w momencie, kiedy są odwoływane 
lekcje starsze dzieci muszą czekać godzinę na autobus. Zasugerowała, aby informować 
przewoźnika na bieżąco o takich sytuacjach. Dyrektor potwierdziła, że zdarzają się takie 
sytuacje sporadycznie. Radny Marciniak poinformował, że nie ma takiej możliwości, aby 
podstawić większy autobus, ponieważ kurs o godzinie 12.40 jest połączony 
i jedzie przez wszystkie przystanki, autobus nie może być dłuższy niż 10 m, ponieważ 
przejeżdża przez tory z Gwizdu i tam się zatrzymuje. 

Radny Leciaho dopytywał, na jakiej zasadzie został wyłoniony wykonawca prac w Gminnym 
Ośrodku Kultury, kto odebrał te prace, na jakiej zasadzie przeprowadzono prace, czy na 
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zasadzie kosztorysu czy ryczałtu, do jakich podmiotów wystąpiono z zapytaniem, jaki był 
zakres prac, za jakie pieniądze, czemu jednostka nie prowadzi BIP. 

Dyrektor GOK Kamil Lepa poinformował, że przeprowadzono remont dachu sali 
widowiskowej GOK, zostało złożone zapytanie telefonicznie, złożono dwie oferty, wybrano 
najbardziej atrakcyjną. Dodał, że przedstawiono dwa kosztorysy, które zostaną wprowadzone 
w BIP.  Prace zostały zakończone przed czasem, przygotuje dla Radnych informację w formie 
pisemnej.  

12. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy zamknął III 
sesję Rady Gminy w Ustroniu Morskim życzący obecnym wszystkiego dobrego w nowym 
roku. 

Wójt Gminy Bernadeta Borkowska życząc wszystkiego dobrego w nowym roku 
podziękowała za uchwalenie budżetu gminy Ustronie Morskie na 2019r.  

 

Przewodniczący 
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

  

 
Przygotowała: Joanna Korczyk  

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


